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ATKs ordinære generalforsamling - Torsdag den 9. februar 2023 kl. 19.00 i klubhuset på 
Genforeningspladsen 

 
DAGSORDEN: 
1. Valg af dirigent  
2. Protokol og beretninger  
3. Regnskab  
4. Budget  
5. Indkomne forslag  
6. Valg:  

a. Næstformand Per Bach (valg for 2 år)  
b. Kasserer Lars Knudsen (valg for 2 år)  
c. Bestyrelsessuppleant Karin Munk Petersen (valg for 1 år)  
d. Revisor Tue Jensen (valg for 2 år)  
e. Revisorsuppleant Bruno Hasselbjerg (valg for 2 år)  
f. Eliterepræsentant Mikkel Stilling (valg for 1 år)  
g. Juniorrepræsentant Nikolaj Gulstorff (valg for 1 år)  
h. Bredderepræsentant Lene Petri (valg for 1 år)  

7. Eventuelt 
 
REFERAT: 
1. Valg af dirigent 
Henrik Ravnild blev valgt som dirigent. Dirigenten takkede for hvervet og konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt (vedtægternes § 11) og beslutningsdygtig. Konstaterede, at 
der var modtaget 4 forslag rettidigt, der vil blive behandlet under punkt 5.  
 
2. Protokol og beretninger 
Formand, Peter Biltoft-Jensen, henviste til klubbens beretning i klubbladet ATK Nyt fra januar 
2022, men fremdrog/supplerede med nogle nedslagspunkter, idet han kom omkring flg.: 

- Status på REDPlus-banerne (bane 9 og 10): bane 10 nåede ikke at blive god inden frost/det 
regnvåde vejr satte ind. Den er meget blød og derfor blevet lukket til det er blevet varmere og 
mindre frost.. Lyset på banerne har været slukket i den ene side pga. gener for det 
omkringliggende beboere. Der justeres på lyset i den kommende tid for at opnå en varig løsning. 

- Ny træner i klubben. Vi har kontakt med en polsk træner, som er interesseret i at blive den 
centrale trænerfigur i klubben, vi har søgt (til junior-, elite-, og holdspiller-træner (motionist-
træner også?). Godt nyt herom venter forhåbentligt forude. 

- Padel-baner på Genforeningspladsen, se bestyrelsens forslag til generalforsamlingens 
beslutning.  

- Klubben er ved at indgå en sponsoraftale med Head (tøj og bolde). 

For de øvrige udvalgs beretninger blev henvist til klubbladet.  

Beretningerne blev godkendt. 
 
3. Regnskab  
Efter at ATK-hallen er overgået til Københavns kommunes ejerskab, stilles krav om at hallen 
økonomisk skal balancere i sig selv. Derfor er der udarbejdet et særskilt regnskab for ATK-hallen.  
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Kasserer, Lars Knudsen, gennemgik hhv. ATK udendørs regnskab og ATK-hallens regnskab, som 
generalforsamlingen herefter godkendte.  
 
4. Budget 
Kassereren gennemgik de tilsvarende to budgetter for hhv. ATK udendørs regnskab og ATK-hallen. 
Budgetterne blev drøftet.  
 
5. Indkomne forslag 
Der er indkommet fire forslag, rettidigt og lovligt. 
 
1) Anlæg på Genforeningspladsen. Det foreslås, at hegnet reetableres i de 2 sektioner nærmest selve 
Genforeningspladsen, dvs. hullet fra mellemgang og ind til hhv. bane 2 og 3 lukkes.  
Et andet medlem stillede et ”ændringsforslag” om helt at lukke hullet. Dirigenten vurderede at et 
sådant ændringsforslag godt kunne stilles og behandles i ly af det rettidigt indsendte forslag.  
Motivation for begge forslag var frygt for at blive ramt af vildfarne bolde fra tennisbanerne. 
Bestyrelsen ville ikke anbefale forslaget eller ændringsforslaget og gjorde opmærksom på, at hullet 
i hegnet faktisk baserede sig på et medlemsforslag på generalforsamlingen, som 
generalforsamlingen vedtog for ca. 5 år siden, at erfaringen i den mellemliggende periode var gode 
(at der ikke var kendskab til at nogen var kommet til skade), og at man også er i denne risiko på 
banerne, når man selv spiller (fra egen bane og nabobanen). 
 
Ændringsforslaget blev som det mest vidtgående forslag stillet til afstemning som det første. 
Forslaget blev vedtaget. Hermed bortfald det oprindelige forslag.  
 
2) ATK-Hallen: Det foreslås, at der opstilles en automat med kaffe (varme drikke) og evt også en 
automat med vand (sodavand).  
 
Forslaget blev ikke vedtaget. 
 
3) Padel: Bestyrelsen foreslår, at klubben investerer i 2 padelbaner, herunder at klubbens 
egenkapital på 600.000 anvendes til etableringen og kontingentet øges for junior, dag, - og 
fuldtidsmedlemmer. Etableringen forudsætter at de nødvendige tilladelser kan indhentes. 
 
Forslaget blev vedtaget.  
 
4) Kontingent:  
Da Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens forslag vedr. padel (nr. 3 ovenfor) fremlagde 
bestyrelsen følgende forslag til kontingent.  
Fuldtidsmedlem 1000 kr. 
Dagmedlem 800 kr. 
Junior 400 kr. 
Senioridræt 200 kr. 
Vintermedlem 200 kr. 
Passiv 100 kr. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 
6. Valg 



ARBEJDERNES TENNIS KLUB 
Generalforsamling 2023 - referat 

 

Side 3 af 3 
 

I overensstemmelse med bestyrelsens indstilling, jfr. ovenfor, blev følgende valgt og for følgende 
perioder: 
 
Næstformand Per Bach   (valg for 2 år)  
Kasserer Lars Knudsen    (valg for 2 år)  
Bestyrelsessuppleant Karin Munk Petersen  (valg for 1 år)  
Revisor Tue Jensen    (valg for 2 år)  
Revisorsuppleant Bruno Hasselbjerg   (valg for 2 år)  
Eliterepræsentant Mikkel Stilling   (valg for 1 år)  
Juniorrepræsentant Nikolaj Gulstorff   (valg for 1 år)  
Bredderepræsentant Lene Petri   (valg for 1 år)  
 
 
7. Eventuelt 
Mikko Bach Hansen og Lars Husby blev begge hyldet som årets ATKer(e). 
 
Mikko dels for et flot trænerarbejde for juniorer, motionister og 4.-8.hold, dels for sine flotte 
resultater på tennisbanen, begge gennem de sidste år. Mikkos fremgang som spiller har de sidste år 
været hastig og han repræsenterer ATK flot til turneringer, mesterskaber og holdkampe og som en 
god opbakning til sine medspillere.  
 
Lars for sit langvarige arbejde i ATK. I de seneste år som redaktør af vores hjemmeside, IT-hjælp 
mv. ift ATK udendørs banereservations-sitet og i andre IT-sammenhænge. En altid hurtig og meget 
stabil hjælp og arbejdskraft. Før dette har Lars i mange år været et godt, produktivt og stabilt 
medlem af en længere række udvalg med en sikker hånd.  
 
Der indkom et ønske om at der bliver sat et ur op ved bane 5-8, da det er svært at se det store ur 
ovre fra disse baner. Bestyrelsen overvejer muligheden. 
 
 
Dato:  Dato: 
 
 
 
 
____________________ ____________________ 
Henrik Ravnild, Dirigent Anders Dorph, Referent 


